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Από το πρακτικό της 30-04-2012 συνεδρίασης του Συμβουλίου της Δημοτικής 

Ενότητας Σταμάτας. 

Στη Σταμάτα και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 30η του μηνός 

Απριλίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 μ.μ. το 

Συμβούλιο της Δημοτικής Ενότητας Σταμάτας του Δ-Διονύσου συνήλθε σε τακτική 

δημόσια συνεδρίαση, ύστερα από την με αριθ. πρωτ. 90/25-04-2012 έγγραφη 

πρόσκληση του Προέδρου της Δημοτικής Ενότητας, που δημοσιεύθηκε στον πίνακα 

ανακοινώσεων της Δημοτικής Ενότητας και επιδόθηκε σε κάθε  ένα Σύμβουλο, 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρ. 88 του Ν. 3852/2010 για γνωμοδότηση και λήψη 

απόφασης των παρακάτω θεμάτων της ημερήσιας διάταξης: 

 

ΘΕΜΑ 1
ο
 : «Αίτηση κας Βλαβιανού Κλημεντίνης του Φιλίππου για χορήγηση νέας 

παροχής ύδρευσης σε εκτός σχεδίου περιοχή». 

ΘΕΜΑ 2
ο
:  «Λήψη απόφασης ως προς την υποβολή ενστάσεων στο 

ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΟ για τα ακίνητα της Δ.Κ. Σταμάτας». 

ΘΕΜΑ 3
ο
 : «Αγορά ιδιόκτητου οικοπέδου επί της οδού Μαραθώνος όμορου με την 

νέα εκκλησία της Σταμάτας για κατασκευή δημοτικού πάρκινγκ εκτάσεως 

περίπου 150 τ.μ.(εξ αναβολής)». 

 

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της 

Δημοτικής Ενότητας Σταμάτας είπε ότι σε σύνολο τεσσάρων [4] μελών ήταν από 

τους κ.κ. Συμβούλους της Δημοτικής Ενότητας : 

 

   ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                     ΑΠΟΝΤΕΣ 

1] Κόκκαλης Γεώργιος     

2] Κριεμάδης Ευάγγελος         

3] Λάσκαρης Ηλίας   

4] Παπαδάκης Γεώργιος            

 

Στη συνεδρίαση ήταν παρών και ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής 

Ενότητας Σταμάτας  κος Πέππας Κ. Ευάγγελος.  

Στη συνεδρίαση αυτή κρατήθηκαν τα πρακτικά από την υπάλληλο του Δ- 

Διονύσου Τσινικάλη Ελένη. 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου ύστερα από την διαπίστωση της απαρτίας 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

   Ο  Πρόεδρος εισηγούμενος το 3
ο
 θέμα είπε στο Συμβούλιο ότι, επανερχόμενοι 

στο θέμα το οποίο αναβλήθηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση,  οι Αφοί Κριεμάδη 

Ιωάννης και Βασίλειος προσκόμισαν στην υπηρεσία μας την υπ΄αρ. 8288/1945 

Δημόσια Διαθήκη, την υπ΄αρ. 13442/1949 Δήλωση αποδοχής κληρονομιάς, 

τοπογραφικό διάγραμμα της ιδιοκτησίας τους καθώς επίσης και αποδεικτικό 

υποβολής αίτησης διόρθωσης στο Κτηματολόγιο. 



Ύστερα από την προσκόμιση των δικαιολογητικών και εφόσον η τιμή είναι 

συμφέρουσα προτείνουμε να προβεί ο Δήμος σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες να το 

αγοράσουμε για να χρησιμοποιηθεί ως επέκταση του πάρκινγκ της Δ.Κ. Σταμάτας. 

 Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο κος Κόκκαλης Γεώργιος ο οποίος συμφωνεί με 

την εισήγηση του Προέδρου, όπως και ο κος Παπαδάκης Γεώργιος όπου πήρε μετά το 

λόγο για το συγκεκριμένο θέμα. 

 Κατόπιν το λόγο πήρε ο κος Κριεμάδης Ευάγγελος ο οποίος ψηφίζει θετικά με 

την επισήμανση ότι αυτό το ακίνητο θα χρησιμοποιηθεί σαν πάρκινγκ από την 

Κοινότητα για να καλύψει τις ανάγκες των οχημάτων της. 

 Το ακίνητο αυτό δεν θα αποτελέσει προέκταση του πάρκινγκ της Κοινότητας 

όπως αναφέρεται στην εισήγηση του Προέδρου γιατί ο χώρος στον οποίο σταθμεύουν 

τα αυτοκίνητα της Κοινότητας δεν είναι κοινοτικός και συνεπώς δεν έχει δηλωθεί στο 

Κτηματολόγιο. 

 Και τέλος, το λόγο πήρε ο κος Λάσκαρης Ηλίας και είπε ότι δεδομένης της 

στέγασης στη Δ. Κ. της εταιρείας «ΕΞΕΛΙΞΗ Α.Ε.» και τη συνακόλουθη αύξηση των 

αυτοκινήτων που σταθμεύουν είτε του προσωπικού είτε των επισκεπτών σε 

συνδυασμό με τον σημαντικό αριθμό οχημάτων των δημοτών της Σταμάτας που 

έρχονται για να εξυπηρετηθούν από τις υπηρεσίες της Δημοτικής Κοινότητας 

κρίνεται σκόπιμη η δημιουργία ενός χώρου στάθμευσης για τις ανάγκες του κτιρίου 

της Δημοτικής Κοινότητας η οποία μπορεί να επιτευχθεί με την αγορά του 

προσφερόμενου χώρου. Δεδομένου δε ότι το συγκεκριμένο οικόπεδο είναι μη άρτιο 

και μη οικοδομήσιμο κρίνεται ότι μπορεί για την αγορά του να επιτευχθεί μία 

εξαιρετικά συμφέρουσα τιμή, και γι΄ αυτό το  λόγο συμφωνώ με την εισήγηση. 

  

Το Συμβούλιο εισηγείται ομόφωνα για τους ανωτέρω λόγους την αγορά του 

οικοπέδου.     

 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό : 10/2012.  

 

 

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής             Τα  Μέλη 

    Ενότητας Σταμάτας                             

1. ΚΟΚΚΑΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 

2. ΚΡΙΕΜΑΔΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

ΠΕΠΠΑΣ Κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

3. ΛΑΣΚΑΡΗΣ ΗΛΙΑΣ 

 

4. ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 

 

Ακριβές αντίγραφο 

Σταμάτα 30-04-2012 

Ο  Πρόεδρος του Συμβουλίου 

της Δημοτικής Ενότητας 

Σταμάτας 

 

 

 

ΠΕΠΠΑΣ Κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 


